
Commissie Ruimte, Groen en Water 12 februari 2020 

De fractie van de VVD heeft de volgende vraag ingediend: 
 

Graag stelt de VVD bij de rondvraag actuele vragen over het onderwerp  
Nedereindse Plas. Nav. actuele mediaberichtgeving (zie  
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/2018749/zes-miljoen-voor-sanering-nedereindse-plas-is-
zoek.html)  
wil de VVD van het College de volgende zaken weten: 
- wat is de stand van zaken mbt de eerder aangekondigde juridische  
second opinion op de overeenkomsten die gesloten zijn? Is al duidelijk  
welke resultaatverplichting de gemeente Utrecht is aangegaan? 
- De provincie Utrecht heeft in totaal €2,8 miljoen beschikbaar gesteld  
voor de Nedereindse plas waarvan eind 2019 reeds € 1,2 miljoen is  
overgemaakt naar de gemeente Utrecht. Is er inmiddels nog meer geld  
overgemaakt? Heeft de provincie voor de besteding van deze €1,2 miljoen  
een goede verantwoording ontvangen van de gemeente? Waar zijn de  
middelen aan besteed? 
- wat is de stand van zaken mbt de visieontwikkeling op de verdere  
ontwikkeling van de Plas? Is de provincie daarbij betrokken? En hoe past  
het binnen provinciale kaders? 
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